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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αργά και σταθερά αυξάνεται ο αριθμός Αργά και
σταθερά γεμίζουν τα νοσοκομεία

Πηγή: ONTIME Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

552.12 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Α
ργά και σταθερά αυξάνεται ο αριθ
μός των νοσηλευόμενων ασθενών 
με κορωνοϊό, παρά το γεγονός ότι ο 
καιρός είναι ακόμα ζεστός και αυτό 
έφερε μια μικρή κάμψη την τελευ
ταία εβδομάδα σε κρούσματα και νοσηλεί
ες. Αντίθετα οι νοσηλείες παιδιών στις παι

διατρικές κλινικές είναι λιγότερες από κάθε 
άλλη φορά.
Πάντως η ΠΟΕΔΗΝ χτυπάει «καμπανάκια» 
για ενδεχόμενη αύξηση δύο επιδημιών τις 
επόμενες εβδομάδες: Της Covid-19, αλλά 
και της γρίπης.
Σε απλές κλίνες Covid-19 σε όλα τα νοσοκο
μεία της επικράτειας νοσηλεύονταν μέχρι τις 
25 Οκτωβρίου 1.484 ασθενείς με κορωνοϊό, 
ενώ επιπλέον 102 νοσηλεύονται σε Μονάδες 
Εντατικής Θεραπείας (ΜΕΘ).
Οι αριθμοί αυτοί έχουν αυξηθεί σημαντικά 
κατά τις τελευταίες 20 ημέρες, σύμφωνα με 
στοιχεία που έδωσε στη δημοσιότητα η Πα
νελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων στα Δη
μόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ). 
Συγκεκριμένα, στα νοσοκομεία νοσηλεύο
νταν σε απλές κλινικές Covid-19 1.484 ασθε
νείς (σε 3.591 κλίνες που δεσμεύονται) και 
102 ασθενείς σε ΜΕΘ (στις 221 κλίνες ΜΕΘ 
που συνολικά δεσμεύονται για περιστατικά 
κορωνοϊού).
Αύξηση των κρουσμάτων κορωνοϊού κατα
γράφηκε στην Ευρωπαϊκή Ένωση τον πρώτο 
μήνα του φθινοπώρου, ανέφερε ο επικεφα
λής του ΕΜΑ Μάρκο Καβαλέρι, τονίζοντας 
ότι τις ερχόμενες εβδομάδες αναμένεται νέο 
κύμα με υποπαραλλαγές της «Omicron».
Ο κ. Καβαλέρι σημείωσε ότι «οι μολύνσεις 
και οι νοσηλείες αυξάνονται σε ανθρώπους 
από 65 ετών και πάνω». Παράλληλα υπο
γράμμισε ότι «η πανδημία δεν έχει τελειώσει 
και είμαστε ακόμη σε παγκόσμια κατάσταση 
έκτακτης ανάγκης, όπως είπε την περασμένη 
εβδομάδα ο ΠΟΥ» καλώντας τους πολίτες να 
εμβολιαστούν ή να προχωρήσουν με τις ενι- 
σχυτικές δόσεις, ειδικά όσοι βρίσκονται σε 
κατηγορίες υψηλού κινδύνου και μπορεί να 
νοσήσουν σοβαρά.
Ο ίδιος προσέθεσε ότι «την περασμένη εβδο
μάδα μία από τις παραλλαγές της ‘Όμικρον”, 
που ονομάζεται BQ1, εντοπίστηκε σε τουλά
χιστον πέντε χώρες στην ΕΕ και τον ΕΟΧ.

Αργά και σταθερά 
γεμίζουν τα νοσοκομεία 

και οι Εντατικέβ

Σύμφωνα με το Ευρωπαϊκό Κέντρο Πρόλη
ψης και Ελέγχου Νόσων (ECDC), η BQ1 και 
η υποκατηγορία της, που ονομάζεται BQ1.1, 
θα γίνουν το κυρίαρχο στέλεχος μέχρι τα 
μέσα Νοεμβρίου και τις αρχές Δεκεμβρίου». 
Ο επικεφαλής του Γραφείου Βιολογικών 
Απειλών Υγείας και Στρατηγικής Εμβολίων 
του ΕΜΑ ανέφερε ότι «προς το παρόν παρα

μένει άγνωστο εάν η BQ 1 θα είναι πιο μετα
δοτική ή θα προκαλεί πιο σοβαρή νόσηση 
σε σύγκριση με τις υποπαραλλαγές ΒΑ4 και 
ΒΑ5. Αυτό που είναι γνωστό ωστόσο είναι 
ότι έχει αυξημένη ικανότητα να ξεφεύγει από 
την ανοσία του εμβολιασμού και της φυσικής 
μόλυνσης, συμπεριλαμβανομένης της ‘Όμι
κρον”, και να αντιστέκεται στα διαθέσιμα 
μονοκλωνικά αντισώματα».
«Προς το παρόν οι υποπαραλλαγές ‘Όμικρον 
ΒΑ4/ΒΑ5” εξακολουθούν να κυριαρχούν στην 
Ευρώπη. Ωστόσο και νέες παραλλαγές που 
απορρέουν από τη ΒΑ2 και ΒΑ5 έχουν εμφα
νιστεί σε διαφορετικά σημεία του κόσμου», 
επισήμανε ο Μάρκο Καβαλέρι.

Δεκαπέντε συνολικά νέα κρούσματα της BQ 1 
και 5 της BQ1.1, των νέων υποπαραλλα- 
γών του στελέχους ΒΑ.5. της μετάλλαξης 
“Omicron” του κορωνοϊού, καταγράφονται 
στη νέα επιδημιολογική έκθεση του Εθνικού 
Οργανισμού Δημόσιας Υγείας (ΕΟΔΥ) την 
εβδομάδα που πέρασε στη χώρα μας.
Η εμφάνιση των νέων υποπαραλλαγών θε
ωρείται αναμενόμενη από τους ειδικούς, γε
γονός που είχε επισημάνει προσφάτως -μι
λώντας σε επιστημονική ημερίδα στις 15 
Οκτωβρίου- ο επικεφαλής της Επιτροπής 
Εμπειρογνωμόνων του υπουργείου Υγείας 
για τον κορωνοϊό, ΚΕαθηγητής Λοιμωξιο- 
λογίας, Σωτήρης Τσιόδρας.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΚΑΛΛΙΟΠΗ ΒΕΤΤΑ «Συμμετοχή στην συγκέντρωση
διαμαρτυρίας για την εγκατάλειψη της Παιδιατρικής
Κλιν ...

Πηγή: ΘΑΡΡΟΣ ΤΗΣ ΚΟΖΑΝΗΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

306.84 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΛΛΙΟΠΗ ΒΕΤΤΑ
«Συμμετοχή στην συγκέντρωση διαμαρτυρίας 

για την εγκατάλειψη της Παιδιατρικής Κλινικής»
Η Βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ Π.Σ. Π.Ε, Κοζάνης κ.
Καλλιόπη Βέττα συμμετείχε στην συγκέντρωση δια
μαρτυρίας που πραγματοποιήθηκε στο Γ.Ν. Κοζάνης 
"Μαμάτσειο" για την δραματική υποστελέχωση της 
Παιδιατρικής Κλινικής ενώ κατέθεσε επίκαιρη κοινο
βουλευτική ερώτηση για το θέμα που θα συζητηθεί, 
παρόντος του αρμόδιου Υπουργού Υγείας, την 
Δευτέρα 31 Οκτωβρίου στις 16:00.

Στην συγκέντρωση, η οποία διοργανώθηκε από 
Συλλόγους γονέων με τη συμμετοχή θεσμικών και 
επιστημονικών φορέων αναδείχθηκε για μια ακόμη 
φορά το πρόβλημα που υπάρχει με τις μεγάλες 
ελλείψεις στην Παιδιατρική κλινική.

Οι πολίτες διαμαρτυρήθηκαν για την υπάρχουσα 
κατάσταση, καθώς η Κλινική καλύπτεται μόνο με μια 
θέση μόνιμου ιατρού σε σύνολο πέντε οργανικών 
θέσεων, ενώ εργάζεται και μια επικουρική ιατρός 
της οποίας η σύμβαση λήγει σύντομα, με αποτέλε
σμα να υπάρχουν μετακλήσεις ιδιωτών και μετακινή
σεις από όμορες δομές.

Η κατάσταση έχει φτάσει στο απροχώρητο μιας και, 
πλέον, λόγω των ελλείψεων, το εφημεριακό πρό
γραμμα των επόμενων μηνών δεν μπορεί να καλυ
φθεί, με ότι αυτό συνεπάγεται για την υγεία των παι
διών της περιοχής, αλλά και την επιβάρυνση των 
υφιστάμενων ιατρών.

Η κ. Βέττα ανέφερε ότι η προστασία των παιδιών 
και της υγείας τους, θα έπρεπε να είναι η πρώτη 
προτεραιότητα κάθε κυβέρνησης, χωρίς αστερί
σκους και προϋποθέσεις. Ωστόσο, το γεγονός ότι 
δεν έχει προκηρυχθεί εδώ και δύο χρόνια καμία 
θέση μονίμου παιδίατρου από την 3η Υ.Π.Ε. για το

"Μαμάτσειο”, συνιστά έγκλημα απέναντι στην 
δημόσια υγεία της περιοχής.

Η εγκατάλειψη της παιδιατρικής κλινικής -όπως 
βέβαια και των άλλων τμημάτων που είναι υποστε
λεχωμένα και στα δύο νοσοκομεία της Π.Ε.
Κοζάνης- δηλώνει με τον πιο ευθαρσή τρόπο ότι, 
είτε λόγω αδιαφορίας και ανικανότητας είτε λόγω 
εξυπηρέτησης ιδιωτικών συμφερόντων, η κυβέρνη
ση διολισθαίνει ταχύτατα σε έναν επικίνδυνο δρόμο 
για την δημόσια υγεία.

Τέλος, ενημέρωσε τους παριστάμενους για την κατά
θεση επίκαιρης ερώτησης, τρίτη μέσα σε έναν μήνα 
μετά τις δύο ανάλογες που δεν έχουν απαντηθεί 
(21/9 και 14/10)- στην οποία πλέον ο αρμόδιος 
Υπουργός πρέπει να αναλάβει τις ευθύνες του και 
να δεσμευτεί δια ζώσης για άμεση και μόνιμη λύση 
απέναντι στους πολίτες μιας περιοχής που εδώ και 
τρία χρόνια υφίσταται μια απερίγραπτη υποβάθμιση.
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1  Τρία χρόνια η λίστα για χειρουργείο, ενώ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,10 Ημερομηνία

έκδοσης:
27-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

540.12 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΟΚ ΑΠΟ ΠΟΕΔΗΝ
Τρία χρόνια η λίστα 
για χειρουργείο, ενώ 
η ταρίφα αγγίζει τα 
600 ευρώ ► ςελ. ίο
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1  Τρία χρόνια η λίστα για χειρουργείο, ενώ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,10 Ημερομηνία

έκδοσης:
27-10-2022

ΙΟΚ ΑΠΟ ΠΟΕΔΗΝ

Τ
η δραματική κατάσταση 
που επικρατεί στα νοσο
κομεία και τις τεράστιες 
λίστες αναμονής για τα χειρουρ

γεία περιγράφει ο Μιχάλης Γιαν- 
νάκος, Πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ. 
Η λίστα αναμονής για τα χειρουρ
γεία φτάνει μέχρι και τα τρία χρό
νια ενώ με τα απογευματινά χει
ρουργεία η... ταρίφα στα Δημό
σια νοσοκομεία αγγίζει τα 600 
ευρώ. Παράλληλα, ο πρόεδρος της 
ΠΟΕΔΗΝ σημειώνει πως ακόμα 
και οι καρκινοπαθείς χρειάζεται 
να περιμένουν πάνω από πέντε 
μήνες πριν περάσουν την πόρτα 
του χειρουργείου. «Τι θα διαφέ
ρει το δημόσιο νοσοκομείο από 
μία ιδιωτική χειρουργική κλινική 
όταν ο ασθενής θα πληρώνει από 

■τη τσέπη του τον αναισθησιολόγο 
και τον χειρουργό πάνω από 600 
ευρώ; Γιατί πληρώνει φόρους και 
εισφορά υγειονομικής περίθαλ
ψης από τον μισθό ή τη σύνταξη 
που είναι πάνω από 70 ευρώ το 
μήνα; Εάν θέλουν αποσυμφόρη
ση των λιστών θα πρέπει να προ- 
σλάβουν γιατρούς και νοσηλευ
τικό προσωπικό προκειμένου να 
λειτουργήσει το σύνολο των χει
ρουργικών αιθουσών. Σήμερα το 
40% των χειρουργικών αιθουσών 
των νοσοκομείων της χώρας είναι 
κλειστές. Φυσικά, υπάρχει κίνδυ
νος το χειμώνα να σταματήσουν 
εκ νέου τα χειρουργεία σε ενδε
χόμενη διπλοθεματική λειτουρ
γία των νοσοκομείων (γρίπης, 
κορονοϊου) και μετατροπή χει
ρουργικών αιθουσών σε κλίνες 
ΜΕΘ», αναφέρει.

Στο ΑΧΕΠΑ
Σχολιάζοντας την κατάσταση στο 
ΑΧΕΠΑ, το νοσοκομείο από όπου 
ξεκινά η πιλοτική εφαρμογή των 
απογευματινών - επί πληρωμή -

66
Ακόμα και οι
καρκινοπαθείς χρειάζεται 
να περιμένουν πάνω 
από πέντε μήνες πριν 
περάσουν την πόρτα του 
χειρουργείου

χειρουργείων, ο κ. Γιαννάκος χρη
σιμοποιεί μελανά χρώματα. Συγκε
κριμένα τονίζει πως στο ΑΧΕΠΑ 
λειτουργούν οι 4 από τις 10 χει
ρουργικές αίθουσες λόγω έλλει
ψης νοσηλευτικού προσωπικού

και αναισθησιολόγων. Δηλαδή 
οι 6 αίθουσες είναι κλειστές και 
όπως σημειώνει δεν προβλέπε- 
ται να λειτουργήσουν αφού δεν 
υπάρχει διαδικασία σε εξέλιξη 
πρόσληψης προσωπικού. Εξηγεί 
ακόμα πως στο ΑΧΕΠΑ δεν εκδί- 
δονται λίστες χειρουργείων, δεν 
έχουν επικαιροποιηθεί οι λίστες 
και βρίσκονται σε αυτές ασθενείς 
από το 2019. Σύμφωνα με τον 
Μιχάλη Γιαννάκο δεν αναρτώνται 
στη ΔΙΑΥΓΕΙΑ όπως υποχρεού- 
νται από το νόμο και κάθε ημέρα 
οι διευθυντές γιατροί φέρνουν 
στον διοικητή του νοσοκομείου 
το πρόγραμμα των χειρουργείων 
της επόμενης ημέρας και ο διοικη

τής το υπογράφει. Χωρίς ανάρτη
ση λίστας στη Διαύγεια. Πρόκει
ται, σύμφωνα με τον ίδιο, για μια 
αδιαφανή διαδικασία. Παράλλη
λα, τονίζει πως δεν μπορούν οι 
ασθενείς με καρκίνο να περιμέ
νουν πέντε μήνες να χειρουργη- 
θούν. Δύσκολη είναι και η κατά
σταση σε σχέση με τα αναλώσιμα 
αφού στο ΑΧΕΠΑ δεν υπάρχουν 
υλικά χειρουργείων. «Ασθενείς 
έκαναν ανοικτά χειρουργεία με 
μεγάλη ταλαιπωρία επειδή δεν 
υπήρχαν ενδοαυλικά υλικά (ενδο- 
σκοπικά). Γενικότερα στο νοσο
κομείο υπάρχει έλλειψη υλικών 
χειρουργείου με επικινδυνότητα 
για τους ασθενείς», σημειώνει.

Τρία χρόνια α Βίαια για χειρουργείο, 
ενώ α ταρίφα αγγίζει τα 600 ευρώ



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Καμπανάκι απάτην ΠΟΕΔΗΧγια στο ΕΣΥ
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 21 Ημερομηνία

έκδοσης:
27-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

125.09 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Καμπανάκι 
απάτην 
ΠΟΕΔΗΧγια 
ns kAtves 
στο ΕΣΥ
Τον κώδωνα του κινδύ
νου για την κατάσταση 
του Εθνικού Συστήμα
τος Υγείας έκρουσε ξανά 
χθες η ΠΟΕΔΗΝ, προει
δοποιώντας για την πλη
ρότητα των απλών κλι
νών των νοσοκομείων 
αλλά και για τον κίνδυ
νο της συνύπαρξης της 
απειλής του κορονοϊού 
και της γρίπης.

Σύμφωνα με την ΠΟ
ΕΔΗΝ, σε απλές κλίνες 
Covid-19 σε όλα τα νο
σοκομεία της επικράτει
ας νοσηλεύονταν μέχρι 
προχθές, 25/10, το βρά
δυ 1.484 ασθενείς με κο- 
ρονοϊό, ενώ επιπλέον 102 
νοσηλεύονται σε Μονά
δες Εντατικής Θεραπεί
ας (ΜΕΘ).

Αύξηση
Ol αριθμοί αυτοί έχουν 
αυξηθεί σημαντικά κατά 
τις τελευταίες 20 ημέρες, 
σύμφωνα με στοιχεία που 
έδωσε στη δημοσιότητα η 
Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Εργαζομένων στα Δημό
σια Νοσοκομεία.

Συγκεκριμένα, την 
Τρίτη 25/10 στα νοσοκο
μεία νοσηλεύονταν σε 
απλές κλινικές Covid-19 
1.484 ασθενείς (σε 3.591 
κλίνες που δεσμεύονται) 
και 102 ασθενείς σε ΜΕΘ 
(στις 221 κλίνες ΜΕΘ που 
συνολικά δεσμεύονται 
για περιστατικά κορονο- 
ϊού).

Στις 19/10 νοσηλεύ
ονταν σε απλές κλίνες 
1.371 ασθενείς με κορο- 
νοϊό και 95 στις ΜΕΘ, 
ενώ στις 5/10 νοσηλεύ
ονταν σε απλές κλίνες 
1.155 ασθενείς με κορο- 
νόίό και 77 στις ΜΕΘ.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Κρύβει κινδύνους ο νέος τρόπος νοσηλείας των
ασθενών με κορονοϊό»

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 26 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

196.1 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

m ΚΑΜΠΑΝΑΚΙ ΤΗΣ ΠΟΕΔΗΝ ΓΙΑ ΕΚΡΗΚΤΙΚΟ ΜΕΙΓΜΑ ΠΑΝΔΗΜΙΑΣ ΜΕ ΓΡΙΠΗ

«Κρύβει κινδύνουβ ο νέοε xponos νοσηλεΐαε των ασθενών με κορονοϊό»
ΤΟΝ ΚΩΔΩΝΑ του κινδύνου για την κατάσταση του Εθνικού 
Συστήματος Υγείας έκρουσε ξανά χθες η ΠΟΕΔΗΝ, προειδο
ποιώντας για την πληρότητα των απλών κλινών των νοσοκο
μείων αλλά και για τον κίνδυνο της συνύπαρξης της απειλής 
του κορονοϊού και της γρίπης.

Σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ, σε απλές κλίνες Covid-19 σε 
όλα τα νοσοκομεία της επικράτειας νοσηλεύονταν μέχρι τις 
25/10, 1.484 ασθενείς με κορονοϊό, ενώ επιπλέον 102 νοση
λεύονται σε Μονάδες Ενταηκής Θεραπείας (ΜΕΘ).

Οι αριθμοί αυτοί έχουν αυξηθεί σημανηκά κατά ης τελευ
ταίες 20 ημέρες, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στη δημο

σιότητα η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων στα Δημό
σια Νοσοκομεία.

Συγκεκριμένα, την Τρίτη 25/10 στα νοσοκομεία νοσηλεύ
ονταν σε απλές κλινικές Covid-19 1.484 ασθενείς (σε 3.591 
κλίνες που δεσμεύονται) και 102 ασθενείς σε ΜΕΘ (στις 221 
κλίνες ΜΕΘ που συνολικά δεσμεύονται για περιστατικά κο- 
ρονοϊού). Στις 19/10 νοσηλεύονταν σε απλές κλίνες 1.371 
ασθενείς με κορονοϊό και 95 στις ΜΕΘ, ενώ σης 5/10 νοση
λεύονταν σε απλές κλίνες 1.155 ασθενείς με κορονοϊό και 
77 στις ΜΕΘ.

Σύμφωνα με τους εργαζομένους στο δημόσιο σύστη

μα υγείας, η αλλαγή του τρόπου νοσηλείας των ασθενών με 
κορονοϊό στα νοσοκομεία -που προβλέπει τη νοσηλεία των 
ασθενών που είναι θεηκοί στον ιό σε ανηστοιχες κλινικές της 
κυρίας πάθησής τους και όχι σε ειδικούς χώρους με όλα τα 
μέτρα προστασίας- μπορεί να αποδειχθεί επικίνδυνη πρακτι
κή σε περίπτωση νέας κορύφωσης της πανδημίας.

«Υπάρχει φόβος να καταλήξουμε τον χειμώνα σε διπλο- 
θεματική λειτουργία των νοσοκομείων με κορονοϊό και γρί
πη σε βάρος των ασθενών άλλων παθήσεων, με νέες αναβο
λές χειρουργείων, θεραπειών, διαγνωσηκών εξετάσεων κ.λπ.» 
ανέφερε ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος.



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Μπερδεμένοι και οι ειδικοί για τις νέες μεταλλάξεις
Covid

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 26 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

204.06 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

fid) Ο Μάρκο Καβαλέρι

ειδικοί για ns νέεβ μεταλλάξει CovidΜπερδεμένοι και οι
ΑΝΠΚΡΟΥΟΜΕΝΕΣ είναι οι εκτιμήσεις των ειδι
κών και των επιστημόνων για την επόμενη μέρα 
της πανδημίας του κορονοϊού. Με χθεσινή του 
παρέμβαση ο επικεφαλής του Γραφείου Βιολογι
κών Απειλών Υγείας και Στρατηγικής Εμβολίων 
του Ευρωπαϊκού Οργανισμού Φαρμάκων (ΕΜΑ) 
Μάρκο Καβαλέρι προειδοποίησε όιι τις ερχόμε
νες εβδομάδες αναμένεται νέο πανδημικό κύμα 
με τις υποπαραλλαγές της Ομικρον.

0 ίδιος μάλιστα έκρουσε τον κώδωνα ιου 
κινδύνου λέγοντας πως «η πανδημία δεν έχει 
τελειώσει» αλλά και προειδοποιώντας πως «ακό
μα και σήμερα η παγκόσμια κοινότητα βρίσκε

ται σε κατάσταση εκτάκτου ανάγκης». 0 επικεφα
λής του Γραφείου Βιολογικών Απειλών Υγείας 
και Στρατηγικής Εμβολίων του ΕΜΑ αναφέρθη
κε και στη νέα παραλλαγή του κορονοϊού λέγο
ντας πως «προς το παρόν παραμένει άγνωστο 
εάν η BQ1 θα είναι· πιο μεταδοτική ή θα προκα- 
λεί πιο σοβαρή νόσηση σε σύγκριση με ης υπο
παραλλαγές ΒΑ4 και ΒΑ5. Αυτό που είναι γνω
στό ωστόσο είναι ότι έχει αυξημένη ικανότητα 
να ξεφεύγει από την ανοσία του εμβολιασμού 
και της φυσικής μόλυνσης, συμπεριλαμβανομέ- 
νης της Ομικρον, και να αντιστέκεται στα διαθέ
σιμα μονοκλωνικά αντισώματα». Στον αντίποδα,

μια ημέρα νωρίτερα ο σερ Τζον Μπελ του πανε
πιστημίου της Οξφόρδης τόνισε πως ουσιαστικά 
ο κορονοϊός που τόσα περιορισπκά μέτρα έφερε 
«δεν υπάρχει πια».

Ουσιαστικά, ο πρώην σύμβουλος της βρε
τανικής κυβέρνησης εκτίμησε πως ο κορονοϊός 
έχει αποδυναμωθεί δραστικά, κάη που οφείλε
ται ως έναν βαθμό και στον εμβολιασμό. 0 ίδιος 
σημείωσε πως, παρόλο που ο ιός εξακολουθεί να 
υπάρχει και να αρρωσταίνει τους ανθρώπους, η 
ευρεία ανοσία στην κοινότητα έχετ αμβλύνει την 
ικανότητα του κορονοϊού να προκαλέσει κοινω
νική καταστροφή.



8;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Κινητοποίηση ενάντια στο νομοσχέδιο για τη
δευτεροβάθμια περίθαλψη

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

99.82 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΝΕΡΓΑΖΟΜΕΝΕΣ 
ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΙΚΕΣ ΟΡΓΑΝΩΣΕΙΣ

Κινητοποίηση ενάντια 
στο νομοσχέδιο 
για τη δευτεροβάθμια 
περίθαλψη
Τη Δευτέρα 31 Οκτώβρη, 
στις 11 π.μ. στο υπουργείο Υγείας

Σε συγκέντρωση στο υπουργείο Υγείας τη 
Δευτέρα 31 Οκτώβρη, στις 11 π.μ., καλούν οι 
Συνεργαζόμενες Συνταξιουχικές Οργανώσεις 
ενάντια στο νομοσχέδιο για τη δευτεροβάθ
μια περίθαλψη που έδωσε στη δημόσια δια- 
βούλευση η κυβέρνηση, επιτείνοντας την υ- 
ποβάθμιση του δημόσιου συστήματος Υγείας.

«Το νομοσχέδιο για την Υγεία που προωθεί η 
κυβέρνηση» - σημειώνουν στο κάλεσμά τους - 
«χειροτερεύει την κατάσταση στις δημόσιες υ
ποδομές Υγείας και παραδίδει τους συνταξι
ούχους και τους ασφαλισμένους της χώρας 
μας ακόμα περισσότερο στο έλεος της ιδι
ωτικής Υγείας.

Τους αναγκάζει να βάζουν πιο βαθιά το χέ
ρι στην τσέπη για την πρόνοια και την αποκα
τάσταση της υγείας τους, και την ίδια ώρα υ
ποβαθμίζει το επίπεδο των παρεχόμενων υ
πηρεσιών Υγείας.

Χειροτερεύει τις εργασιακές σχέσεις των 
γιατρών και συνολικά του ιατρικού προσωπι
κού, με επιπτώσεις για τους ασθενείς.

Γι’ αυτό, οι Συνεργαζόμενες Συνταξιουχικές 
Οργανώσεις Καλούν τους συνταξιούχους να κα
ταγγείλουν το συγκεκριμένο νομοσχέδιο και να 
απαιτήσουν την απόσυρσή του».



9;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Φέρνει ξανά στην ετπκαιρότητα τα μεγάλα
προβλήματα του ΓΝ Μεσολογγίου

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

331.85 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΟΜΕΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΑΙΤΩΛΟΑΚΑΡΝΑΝΙΑΣ TOY ΚΚΕ

Φέρνει ξανά στην ετπκαιρότητα τα μεγάλα 
προβλήματα του ΓΝ Μεσολογγίου
Με τον Σύλλογο Εργαζομένων συναντήθηκε αντιπροσωπεία της ΤΕ, 
με επικεφαλής τον βουλευτή του ΚΚΕ Νίκο Παπαναστάση

Τ
α μεγάλα και άλυτα προ
βλήματα που αντιμετω
πίζει το Γενικό Νοσοκο
μείο Μεσολογγίου «Χα
τζηκώστα» τέθηκαν επί τάπη- 
τος στην πρόσφατη συνάντη

ση που είχαν κλιμάκιο της Το- 
μεακής Επιτροπής Αιτωλοα
καρνανίας του ΚΚΕ, με επικε
φαλής τον βουλευτή του Κόμ
ματος Νίκο Παπαναστάση, και 
αντιπροσωπεία του Συλλόγου 
Εργαζομένων στον χώρο, με 
επικεφαλής τον πρόεδρό του 
Κώστα Καραγκούνη.

Οπως επισημάνθηκε από τα 
μέλη του ΔΣ του σωματείου, 
αλλά και από εργαζόμενους, 
η κατάσταση στο νοσοκομείο 
επιδεινώνεται διαχρονικά και τα τελευταία χρό
νια, με ευθύνη κυβέρνησης, υπουργείου Υγεί
ας και 6ης ΥΠΕ.

Χαρακτηριστικά τονίστηκε ότι το προσωπικό 
αυτήν τη στιγμή είναι λιγότερο και από τα ό
ρια ασφαλείας, με σημαντικές ελλείψεις, όπως 
μόνιμου αναισθησιολόγου, με ό,τι κινδύνους αυ
τό συνεπάγεται για την υγεία του λαού συνολι
κά στην περιοχή - και μάλιστα στον μεγαλύτερο

νομό της χώρας, με μεγάλες αποστάσεις - αλλά 
και για τους εργαζόμενους στον χώρο.

Καταγγέλθηκε το γεγονός ότι συνεχίζεται η 
λογική των «μπαλωμάτων», με τις μετακινήσεις 
προσωπικού από το ένα νοσηλευτικό ίδρυμα στο 
άλλο, προκειμένου να βγαίνουν οι εφημερίες. Ε
τσι, γιατροί μετακινούνται από το Αγρίνιο στο Με
σολόγγι, με αποτέλεσμα την αποδυνάμωση της 
λειτουργίας και του εκεί νοσοκομείου, αλλά και

το μεγάλωμα των αδιεξόδων για τη 
δημόσια Υγεία. Απαιτήθηκαν άμε
σα μέτρα ενίσχυσης του νοσοκο
μείου, με το απαραίτητο προσωπι
κό, ώστε να μπορεί να λειτουργή
σει, και να εργάζονται σε ανθρώπι
νες συνθήκες, να σταματήσουν οι 
οφειλές ρεπό, αδειών κ.λπ.

Από την πλευρά του κλιμακίου 
του ΚΚΕ έγινε αναφορά στις πα
ρεμβάσεις του Κόμματος στη Βου
λή και όχι μόνο, με δέσμευση για 
νέα Ερώτηση το αμέσως επόμε
νο διάστημα προς τον υπουργό Υ
γείας. Επίσης, απευθύνθηκε κάλε
σμα και στους ίδιους τους εργαζό
μενους να οργανώσουν την πάλη 
τους, απέναντι στη λογική της ση
μερινής κυβέρνησης της ΝΔ αλλά 

και των επίδοξων «σωτήρων», προηγούμενων 
και νέων, που έχουν βρεθεί και σε κυβερνητική 
θέση (ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ/ΚΙΝΑΛ κ.λπ.) και εξίσου 
φέρουν ευθύνες για τη σημερινή κατάσταση. 
Να δοθεί αποφασιστική, μαζική, μαχητική απά
ντηση με τη συμμετοχή των εργαζομένων στην 
απεργία στις 9 Νοέμβρη, απαιτώντας άμεση ε
πίλυση και των προβλημάτων που βιώνουν στον 
χώρο εργασίας τους.



10;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Κ. Μάλαμα: Υπάρχουν πολύ σοβαρά προβλήματα
που εμποδίζουν την εξυπηρέτηση των υγειονομικών
αναγκώ ...

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

260.27 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κ. Μάλαμα: Υπάρχουν πολύ σοβαρά 
προβλήματα που εμποδίζουν την εξυπηρέτηση

πραγματοποίησε η Κυριακή Μάλαμα στο πλαίσιο
της διαρκούς προσπάθειας παρακολούθησης των

των υγειονομικών
Επίσκεψη στην 4η Υγειονομική Περιφέρεια

αναγκών της Χαλκιδικής

υγειονομικών αναγκών της κοινωνίας της Χαλκιδι
κής. Την Κυριακή Μάλαμα ενημέρωσε η Υποδιοι- 
κήτρια κυρία Ειρήνη Χατζοπούλου, συνοδευόμενη 
από διοικητικά στελέχη της 4ης ΥΠΕ. Στην συνάν
τηση αναλύθηκαν διεξοδικά τα κενά των δομών 
υγείας της Χαλκιδικής, οι προτεραιότητες, καθώς 
κι οι προσπάθειες για κάλυψη των αναγκών των πο
λιτών και των υγειονομικών λειτουργών που στη
ρίζουν το δημόσιο σύστημα υγείας.

Στο πλαίσιο της ενημέρωσης η Κυριακή Μά
λαμα υπογράμμισε την ανάγκη για εξάντληση κάθε 
προσπάθειας κάλυψης των κενών σε ιατρούς και 
υγειονομικό προσωπικό, ενώ τόνισε ότι θα πρέπει 
να αποτελέσει προτεραιότητα η θέσπιση κινήτρων 
για την πλήρωση των θέσεων υγειονομικού προσω
πικού στις δυσπρόσιτες περιοχές της Χαλκιδικής. 
Επίσης, η Κυριακή Μάλαμα σημείωσε ότι πρέπει 
να εξαντληθούν όλες οι δυνατότητες που υπάρχουν 
για την κάλυψη των αναγκών διαφοροδιάγνωσης 
των παιδιών με ειδικές εκπαιδευτικές ανάγκες της 
Χαλκιδικής, μέσα από την πλήρωση της θέσης του 
παιδοψυχιάτρου στο ΚΕΦΙΑΠ. Τέλος, επισημάνθη-

καν και μια σειρά από ανάγκες σε ότι αφορά την 
ενεργειακή θωράκιση και την κτιριακή αναβάθμιση 
των Κέντρων Υγείας και του νοσοκομείου. Στο 
πλαίσιο των παραπάνω η Κυριακή Μάλαμα επανέ

λαβε ότι ο στόχος της αναβάθμισης του δημοσίου 
συστήματος υγείας της Χαλκιδικής είναι διαρκής 
και κρίσιμος για την κοινωνία της Χαλκιδικής, η 
οποία περιμένει λύσεις.
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